
 

 ישראל! הו
, אם נהיה כנים. אבל הערצה הו, זה לא מילה של תוכחה כפי שכמה עשויים לטעון נגד ישראל, אוי

אם . אבל ההערצה בפני נחישות של ישראל ותלאות רבות כל כך, אנחנו יכולים בהחלט להיות
ל כאשר אחד זה צריך מתחי, מישהו מאמין כי הכנסייה עשתה יותר מאשר בישראל במהלך השנים

, בהיסטוריה של הכנסייה הנוצרית, ללמוד על כל הזוועות שבוצעו בשם אלוהים ואת בנו האהוב
 .וכי לאחר מכן הוא זורק את האבן הראשונה על ישראל

אם כי לא היה לנו אותם כמו משקל של העם , לא שאנחנו לא עושים טוב יותר מאשר בישראל
לא עשינו יותר טוב למרות דוגמא . העולם אשר התבוננו והביט על ידי שאר, הנבחר על כתפיו

ואנחנו לא עושים  חרף עכשיו אפשרי למרות נוכחותם של רוח הקודש , מהחיים כי ישוע עזב אותנו
של קודש הקודשים קרע אל המקדש היום צליבתו , מאז הצעיף המפריד בין הקודש המקום, בליבנו

  . של ישו

אנחנו יכולים ! עשינו יותר גרוע, כן? שה יותר גרועזה מה שלא ע, אם לא היינו עושים יותר טוב
שוכח כי אלוהים האב בחרה לאם , עשה כנגד מי היו נרדפים יהוה, לדבר על כמה מסעי צלב כזה

אלוהי אברהם יצחק ? כיצד של כפירות מסוג זה יש לנו עוללו בשמה של אלוהים. יהודיה בתולה
 !ויעקב

אבל הוא נתן לנו את , החלט בן מאומץ של אברהםאנחנו ב, באמצעות האמונה בישוע המשיח
זה . כאילו אלוהים נטש את הילדים שלו לטובת הצאצא החדש, הזכות להחליף את עצמנו בשבילם

למרות שחלק , העבודה כולה של ישו על הצלב, כי יש המפוקפקת ומכשילים היום, מעשים כאלה
 .מהם היו ראויים לשבח

אבל שהם של . י על ידי הפעולות האלה ביצע בזמנים רחוקיםכמה נוצרי לא מרגיש התיחס לאול
כדי לבסס את שלטונו של זה אותו , ההשמדה המתוכננת של העם של אלוהים?  השואה אומרים

יש את כל אבות שחיו הטרגדיה , הצעיר שבינינו. אלוהים הבטיח במהלך אלפי שנים על ידי עצמו
האם אנו רשאים לומר כי רק בגלל . מוצע של צרפתיכי אורך החיים המ, הרבה פחות, האנושית הזו

 ?אנחנו לא צריכים להרגיש אשמים בכל, שאנחנו לא היו הגרמנים

ואת , כי אבותינו היו לבושים, אבל על טבע האדם, זה לא האשמה על עמים או מדינות מסוימות
האם הייתי : כניםאם אנחנו רוצים להיות . אבל אנחנו לא צריכים להאשים את אבותינו. אשר ירשנו

אבל מה אנחנו עושים טוב יותר , הם בהחלט שותקים בזמנים של הדחקה? עושה יותר טוב מהם
לא העז לצאת נגד כל אותם מכחישי השואה של השמדת היהודים של , בזמנים של חופש הביטוי

ם חלק אומרים שה, או אחד של מכחישי אלה, שלנו? מטעם מה חופש הביטוי אנחנו עושים? היום
על שהעז לקום , אולי אנחנו רופף מדי או מעט ביטחון באלוהים, אם זה שלהם? נוצרים עדיין

 .ולא מעשים עוד כפי שהיינו רוצים שההורים שלנו עשו בימים אלה של מלחמה, לפחות במילים

������
1533 numéro 1533 
 à partir de 11/08/2015



מה עושים אז להאשים את ההגזמות של ישראל נגד הנשק לעזה כמו מדינות עשו זאת בתחילת 
אל לנו ? זה הגיוני וטבעי כמעט לבוא התנהגות כזו, אנחנו מעיזים לומר רק סביבנו אם כי, 2009

ומאוחר יותר כמעט כמו , טילים 29,200, עם עשרות רקטות ליום, לשכוח כי במשך שמונה שנים
אם כפי שאנו עצמנו היומי הצרפתי . רבים מאיתנו יש כבר פגע ארוכה, זהירות רבה מצד ישראל

אם אנחנו ? ואנחנו צריכים למצוא פעולות תגמול לא נורמלי, לה על הערים שלנוקיבל הזריקות הא
אנו מעדיפים כי אולי פעם אנחנו מתנערים מישראל על ידי עניין או חשש , לא נרים את קולנו

הם חששו מפני עליית העולמי נגד , כי העם היהודי חי יכול לחיות שוב, נקמה כזאת .תגמול
 .י מי שוכח לציין כמה זה זכות להגנה עצמית היה מוצדקאנטישמיות שנוצר על יד

כי החיילים , עם כלי נשק מתוחכמים, זה היה נורמלי? מה נאמר למי דרש מלחמה הוגן נשק שווה
האם זה מה ? הישראלים לעזוב את הפרח אל האקדח ברחובות עזה כדי לקבל זריקה כמו שפנים

השנים הללו העמים ממשיכים לממן מחדש של  כי במהלך שמונה, האם זה נורמלי? היה נורמלי
מה יקרה מחר עם , אם סגרנו את עינינו במשך כל השנים האלה? עזה ששימשה לייצור רקטות אלה

 ?מה יהיה מענקים בעתיד? כל השחזורים לממש את הפסקת אש נחתם לשנה אחת בלבד

זו . הוא העם הנבחרבתואנה כי , ברור כי כל נוצרי הוא לא להעריץ ישראל לתמוך בה בטעות
אנחנו לא מתכוונים לתמוך עוול . תהיה טעות חמורה נגד אשר עלינו לעמוד על המשמר

אנחנו כל האנשים שכותבים את ההיסטוריה של ". העם הנבחר"העובדה כי ישראל היא 
ואין אנו צריכים לסבול שגיאות על רקע של , לא מתנערים מכל אחד אחר, האנושות

ילדים של בני , העם היהודי לנצרות הם זוג לפני אלוהים שלנו. אנשים השתייכות לתרבות או
 .הזוג כמו שהוא אוהב אחת אחרת

וכי גם אם , הוא בא כדי למלא את ההלכה היהודית, אסור לנו לשכוח כי ישו היה יהודי, כנוצרים
ודים ושליחיו היו יה, כמו גם קשור למסורת האנושית, כמה יהודים דתיים נתנה לו שום סיבה

התירוץ כי לא בצע את כל מי אחריו הם . אלפים רבים של יהודים אחרים נתנו לו כי אתמול והיום
, אנחנו הופכים כל הלב, את עצמנו כמו הנוצרים מחויבים ישו? צריכים לקבל את אותו עונש

זאת הסיבה שאנחנו חייבים לפעול כלפי העם היהודי כמו אח כל מעשה ? היהודים על ידי אימוץ
כאשר אנו 'אנחנו לא לשפוט אותם אלא להיות תומך של אחינו לפני ה . וצרי אחרים כמו ישו אמרנ

כך התפילות שלנו לעלות על כס המלכות של אלוהים לישראל או אנשים . מאמינים שהם טועים
, אלא להכיר אותם האדם, ואנחנו חייבים להיות הוגנים בהחלטתנו לא מתנערים מכל אדם, אחרים

אנחנו יכולים לגשת מימד אמיתי . י בני אדם אחרים נתון בקשיים יותר מאשר את עצמנואת הקוש
 .אז אלוהים גם לחשוף את הילדים שלו לגיטימית, באמצעות קידוש, של הלב

אלוהים הקשה את לב ליבה של , לעולם אל תשכח את זה כדי לתת לנו את הזכות לחיי נצח
, ין שום עוול של אלוהים בחירת ישראל כעם הנבחרלכן א. ישראל כדי לתת לו פיצוי והתמדה

אבל דוגמה קל , כל התסכול יותר מנוסים כל הצרות, כי זה לא זכות על חשבונם של אחרים
כי אנחנו צריכים לעתים קרובות , אם יש דוגמה טובה. לפעמים קשה לנו בני האדם, לפעמים

ולא , אלה שרוצים לעקוב אחריוכי אלוהים נותן ל, היא זו התמדה קשיים, אחרינו הצרפתית
טוב "אנו גאים קרובות של פזרנות שלנו . תמיד לצאת לרחובות מוכן לבצע את המהפכה

 .אבל לעיתים קרובות נוצרים רעים כאלה, "הצרפתי כי אנחנו
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